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Börje Landby  Närvarande samt  
Kerstin Nilsson  Sven Månsson 
Krister Larsson  Sabina Hansson 
Lillemor Lindström  Nils Eric Carlsson 
Rustan Ligander  Mattias Färlin 
Solveig Lemnell  Raul Högberg 
Olle Håkansson    
Roland Nilsson (delvis höstaktivitet) 

1. Mötet öppnades av ordf. Rustan Ligander. 

2. Dagordningen godkändes. 

3. Justerare. Valdes Börje Landby. 

4. Nöjeskommitté höstaktivitet. Genomgång av det som är tänkt att ske 19 september kl. 

1200-1600. Separata noteringar gjordes. Hoppas många kan ställa upp och hjälpa till 

under dagen. Lite av det som händer finns på hemsidan. 

5. Senaste mötesprotokoll, 4 juni, 2009 

Bom vid A-trähuset. Solveig har pratat med kommunen. Väntar svar  
            Ungdomsstipendium Rustan och Sven diskuterar detta vid ett möte med MH gården. 

6.  Midsommarfirandet Vi går igenom erfarenheterna vid nästa möte. 

7. Yllefabrikens pensionärer. Rustan kontaktar kommunstyrelsen samt advokatbyrån för 

att försöka få klarhet i vad som sker. Ärendet verkar minst sagt komplicerat. 

8. Vi ser framåt- idéer och tankar om verksamheten. Tänk gärna på detta över 

sommarlovet, något som verkar vara populärt är erbjudandet om rabatter för 

medlemmar. Kom gärna med förslag 

9. Övrigt.  

- Plåttaket på grillplatsen klart. Har gjorts, viss målning återstår. Bör vi själva klara 

av. Bidrag har sökts från kommunen för takarbetet. 

- Ankhuset ska på plats. Mattias tar kontakt med Jörgen Johnsson, Karl Gustav 

Johansson samt MH gården. Tillsammans gör de en tidplan och idé hur projektet 

kan genomföras. 

- Tung trafik Kvarngatan. Krister Larsson har skrivit till Vägverket som hänvisat 

till kommunen.  Pågår. 

- Föreningens  brevlåda. Flyttas från Biblioteket till ICA. Den bör synas bättre där. 

Krister gör detta omgående. Rustan lägger ut ett meddelande på hemsidan. Vi vill 

gärna ha idéer och tankar om verksamheten från byborna. 

- Hjälp med bidragsansökningar. E-post meddelande från Uffen Redhe. Nej tack. 

- Anita, bibliotekarien går i pension 31 augusti. Byaföreningen uppvaktar, Solveig 

kollar hur det ska gå till. 

- Ekonomisk rapport. Kerstin redogjorde. Tillgångarna per 31 juli är 22 514,25 kr. 

Detta belopp är ungefär vad vi måste ha. 

- Laddran kan betraktas som ett Leader projekt. Möte med kommunen och Leader 

MittSkåne 6 maj. Rustan, Olle och Lillemor deltar. Mötet har ägt rum. Även repr. 
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från Länsstyrelsen – våtmarksexpert deltog. Beslutades att vi ska göra en 

förstudie. Gruppen som arbetar med denna är Rustan, Sven, Olle, Börje, Lillemor 

samt 5 personer från den intresselista för Laddran som fanns vid julmarknaden. 

Sven väljer namn. Därefter bör vi snarast ha ett startmöte. 

10. Nästkommande möte torsdagen den 10 september kl. 1900. Bibliotekslokalen 

11. och därefter måndagen 12 oktober kl. 1900. Bibliotekslokalen. 

12. Avslutades mötet av ordf. 
 

Vid protokollet 
 
 
 
Lillemor Lindström 
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Börje Landby   Rustan Ligander 


